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Abstract (en)
The invention concerns a package, in particular a cigarette carton (1) comprising opening means (2) for easy access to one or several objects or
cigarette packets (16) which it contains. The opening means essentially consist of a line of resistance (20) previously weakened comprising precuts,
either running entirely or not through the thickness of the material constituting the package and fastening portions. The weakened line of resistance
(20) can partially or completely enclose one surface (21, 22, 23, 24) arranged on one, two or three faces (10, 11, 12) of said package. Means for
priming the opening (20a, 25, 26) can also be provided. The invention also concerns a method and a device for obtaining such packages.

Abstract (fr)
L'emballage, notamment la cartouche (1) de cigarettes comprend des moyens d'ouverture (2) permettant un accès aisé à un seul ou plusieurs
des objets ou paquets de cigarettes (16) qu'il contient. Les moyens d'ouverture sont constitués essentiellement d'une ligne (20) de résistance
préaffaiblie, comportant des prédécoupes, soit traversant entièrement le matériau constituant l'emballage, soit ne traversant pas entièrement
l'épaisseur dudit matériau et de portions d'attache. La ligne de résistance affaiblie (20) peut entourer partiellement ou complètement une surface
(21,22,23,24) disposée sur une, deux ou trois faces (10,11,12) dudit emballage. Des moyens d'amorçage d'ouverture (20a,25,26) peuvent être
prévus. L'invention concerne aussi un procédé et un dispositif permettant d'obtenir de tels emballages. <IMAGE>
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